
Městská část Praha 10
ZÁPIS

č. e-spis: P10-160082/2025

z 24. jednání Komise kulturní RMČ Prahy 10
dne 1. 4. 2025 od 17:30 hod. do 18:30 hod.

Jednání se uskutečnilo v Kulturním domě Barikádníků,
Saratovská 3420/2a, 100 00 Praha

Přítomni:
Ing. Karel Oplt
Ing. Marek Reimer
Bc. Petr Spisar
Mgr. Zuzana Lajksnerová
MgA. Olga Škochová Bláhová

Omluveni:
Mgr. Petr Scholz, předseda
Eva Morávková
MgA. David Kašpar

Neomluveni:
Mgr. Ing. Martin Kopecký

Přizvaní hosté:
JUDr. Pavel Šutka - omluven
MgA. Patrícia Glinská - omluvena
Ing. Pavla čejková, ředitelka KD Barikádníků

Tajemnice: Mgr. Kateřina Kohoutová

MgA. Olga Škochová zahájila jednání v 17:33 přivltánhn členů komise. Konstatovala,
že je přítomno 5 členů komise a komise je usnášeníschopná.

Návrh programu

1.
2.
3.

Organizační záležitosti
Zodpovězeni dotazů ohledně KD Barikádníků
Různé

Pověřená předsedkyně nechala hlasovat o návrhu programu.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVALO
5 5 O O O

SCHVÁLENO



1. Organizační záležitosti
l) Komisi zahájila a řídila MgA. Olga Škochová Bláhová, na základě písemného

pověřeni předsedou komise, které je součástí tohoto zápisu - na základě § 6
odst. 4 Jednacího řádu komisí.

2) MgA. Olga Škochová Bláhová nechala hlasovat o schválení pani Ing. Pavly
čejkové, ředitelky KD Barikádníků, jako hosta.

Průběh hlasování:
: PŘÍTOMNO ! PRO

5 5
SCHVÁLENO

PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVALO )
O O i O

3) MgA. Olga Škochová Bláhová požádala pana Ing. Karla Oplta o ověřeni zápisu
a nechala o tom hlasovat.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO PRO" " "PROTI ) ZDRŽEL SE i NEHLASOVALO
5 5 O i O O

SCHVÁLENO

4) MgA. Olga Škochová Bláhová nechala hlasovat o schváleni zápisu z 23.
jednání Komise kulturní, ze dne 4. března 2025.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO
5 5

SCHVÁLENO

PROTI ZDRŽEL SE j NEHLASOVALO
l O : O l O

2. Zodpovězení dotazů ohledně KD Barikádníků
MgA. Olga Škochová Bláhová navrhla, aby se členové komise ptali na dotazy a
následně požádala Ing. Pavlu Čejkovou o jejich zodpovězeni.
Všichni přítomni se zapojili do diskuse.
Ing. Marek Reimer navrhnul vydat stanovisko, kde Komise kulturní děkuje paní Ing.
Pavle čejkové, ředitelce KD Barikádníků, za dodržování nočního klidu. MgA. Olga
Škochová Bláhová o tom dala hlasovat.

Průběh hlasování o Stanovisku Komise kulturní RMČ Praha 10, č.
KK/24/58/2025:

Komise kulturní RMČ Praha 10 vyjadřuje poděkování Ing. Pavle čejkové, ředitelce
KD Barikádníků, za dodržování nočního klidu po 22. hodině.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO l PRO " " PROTI"" ZDRŽEL SE NEHLASOVALO
5 5 O O O

SCHVÁLENO - Komise přijala Stanovisko č. KK/24/58/2025



Ing. Marek Reimer a MgA. Olga Škochová Bláhová navrhuji vydat stanovisko, kde
Komise kulturní žádá Radu městské části Praha 10, prostřednictvím gesčního
radního JUDr. Pavla Šutky, o poskytnuti informací o výhledu rozvoje KD
Barikádníků, včetně případné rekonstrukce. MgA. Olga Škochová Bláhová o tom
dala hlasovat.

Průběh hlasováni o Stanovisku Komise kulturní RMČ Praha 10, č.
KK/24/59/2025:

Komise kulturní žádá RMČ Prahy 10, prostřednictvím gesčního radního JUDr.
Pavla Šutky, aby poskytla Komisi kulturní informace o výhledu rozvoje kd
Barikádníků, včetně případné rekonstrukce.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLA
5 5 O O O

SCHĽALENO - Komise přijala Stanovisko č. KK/24/59/2025

)MNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVALO
5 O O O

3. Různé
Nikdo z přítomných členů k tomuto bodu neměl žádné připomínky.

Příští jednání se bude konat v úterý 6. 5. 2025 od 17:30.
Body a místo jednání budou upřesněny a zaslány v pozvánce.

MgA. Olga Škochová Bláhová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila
jednání v 18:30. Následovala volná prohlídka KD Barikádníků.

Součástí zápisu jsou stanoviska:
Stanovisko č. KK724/58/2025 a KK'24/59/2025

MgA. Olga Škochová Bláhová
pověřena předsedou komise

M
tajemnice komise

Ing. Karel Oplt
ověřovatel zápisu

Zápis z jednání komise Rady městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejnění
způsobem umožňujÍcÍm dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu
s právními předpisy, upravujicimi ochranu informaci, zejména ochranu osobních
údajů, osobnosti a soukromí fýzických osob. Originál prezenční listiny je uložen u
tajemníka komise.
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STANOVISKO
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PŘÍTOMNO PRO
5 5

PROTI ' ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
O O O

MgA. Olga Škochová Bláhová
pověřena předsedou Komise kulturni RMČ Praha 10
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STANOVISKO

Komise kulturní RMČ Praha 10
KK/24/59/2025

ze dne 1. 4. 2025

Komise kulturní RMČ Praha 10

žádá RMČ Prahy 10, prostřednictvím gesčního radního JUDr. Pavla Šutky, aby
poskytla Komisi kulturní informace o výhledu rozvoje KD Barikádníků, včetně
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Průběh hlasování
PŘÍTOMNO ) PRO
5 i 5

PROTI " " "" ZDRŽEL SE l NEHLASOVAL )
l O _ _ O" ' O

MgA. Olga Škochová Bláhová
pověřena předsedou Komise kulturní RMČ Praha 10



Příloha Č.1 P10-160082/2025

ke: 24. jednání Komise kulturní RMČ Prahy 10
r' 'tj Odpovědět % Odpovčdětvšem Přeposlat l ···0Petr Scholz <pétrschoíz88@gmad,con l

Komu Kohoutová Kateřina (ÚMČ Praha 10) Út 0104,2025 17:05
Kopie Kašpar David (ÚMČ Praha ID); Oplt Karel, ZMČ (ÚMČ Praha IQ):

Kopecký Martin, Mgr, Ing., ZMČ (ÚMČ Przha10); + diúší: 9
G) Pokud se vyskytly potíže se zobrazením této zprávy, kliknutím sem ji zobrazíte ve webovém proh|ižeCj,

Dobrý den,

Omlouvám se, ale z důvodu nemoci se dnes nemohu zúčastnit jednání komise. pověřuji tedy řizenIm dnešní komise s
dovolením paní Olgu Škochovou.

Děkuji a s pozdravem

Mgr. Petr Scholz

út 25. 3. 2025 v 14:24 odesilatel Kohoutová Kateřina (ÚMČ Pr8ha 10) "Katerina.Kohoutova@waha1 Q,cz" napsal:
Vážené členky, váženi členové Komise kulturní.

na základě schváleného Základního jednacího řádu komisí RMČ Praha 10 svolávám jménem předsedy Mgr. Petra Scholze 24.
jednání Komise kutturnÍ, které se bude konat dne1. dubna 2025 v17:30 hod, v KD Barikádníků - Saratovská 3420/2a, 100 00

Strašnice.
K jednání je přizvána i ředúetka KD Barikádníků, paní mg. Pavla čejková, která je připramna zodpovědět všechny vaše dotazy
ohledně KD Barikádníků.
Návrh programu je uveden v příloze této zprávy. V příloze naleznete také zápis z minulého jednání.

Prosím o potvrzenivaši účasti. Pokud se jednání účastnit nemůžete, žádám vás s odkazem na § 6 odst. 10 Jednacího řádu komisi
o omluvu z jednání.
Nb jednání není možné připojit se online. Schůzku v kalen dáři opravím obratem.

Děkuji vám a přeji hezký den.


